
Verksamhetsberättelse 2015 
 
Styrelsen för den ideella föreningen Uppsala Makerspace får härmed avge redovisning för 
föreningens verksamhet räkenskapsåret 20150101 till och med 20151231. 

Inledning 
Under 2015 har Uppsala Makerspace deltagit i utställningar, haft medlemsmöten och 
workshops där medlemmar har haft möjlighet att pröva på olika skapande aktiviteter. Arbetet 
med att hitta lokal har intensifierats och en mängd alternativ har undersökts. 

Styrelsen 
Styrelsen har bestått av följande ledamöter: 
Matthias Palmér – Ordförande 
David Hennerström  – Sekreterare 
Manuel Umlauf  – Kassör 
Gabriel Fornaeus  – Ledamot 
Magnus Krantz  – Ledamot 
Tove Månsson  – Ledamot 
Björn Grundström  – Ledamot 
Mats Karlsson  – Ledamot 

Revisorer 
Johannes Lundberg 
Erik Zachrisson 

Kommitéer och arbetsgrupper 
Under 2015 bestod valberedningen av Christoffer Ramqvist. Utöver detta har inga 
arbetsgrupper formerats varken inom eller utanför styrelsen utöver de som engagerat sig i 
förberedelser inför aktiviteter. 

Medlemsutvecklingen 
Under 2015 blev det möjligt att bli medlem och antalet betalande medlemmar växte till 22 där 7 
st. är familjemedlemskap. Samtidigt har gruppen med intresserade växt från ca. 80 till ca. 150. 

Verksamhet 
Styrelsen har fortsatt med de arbetssätt som etablerades under första verskamhetsåret med 
kommunikation via mailinglista och facebook grupp, en delad folder för dokument och ett 
ärendehanteringssystem för att kunna följa upp det som ska göras. Nedan följer några av de 
viktigaste framstegen: 
 



Lokaler och bidrag 
Utöver att följa upp de alternativ som utreddes under 2014 (Uppsala Universitet, Musikfabriken, 
Uppsala kommuns fastighetsförvaltningsbolag IHUS, NCC) har styrelsen gått vidare och 
undersökt möjligheter att ha en lokal via ett planerat Coworking space, Folkuniversitetet, och 
Studiefrämjandet. Tyvärr med begränsad framgång. Under hösten 2015 inleddes ett samarbete 
med Cafét Hamncentralen där Uppsala Makerspace fick möjlighet att förvara en del utrustning 
samt förmånligt hyra lokalen vid ett antal tillfällen för att ha workshops. Uppsala kommun 
sponsrade dessa kostnader. 
 
Den större ansökan som skickades in till Uppsala kommun om hyresbidrag till 2015 har varken 
rakt av avslagits eller beviljats, snarare har den lett till att en närmare dialog upprättats som 
fortgår. 

Hemsida och kommunikation 
Hemsidans texter har uppdaterats i flera omgångar. Styrelsen har kommunicerat ut till 
medlemmar kring olika aktiviteter och medlemsmöten. 

Aktiviteter 
Under året har följande aktiviteter genomförts: 

1. Deltagande på Uppsala Scifest 
2. Deltagande på Stockholm mini makerfaire 
3. Deltagande på Birdie 
4. Deltagande i Nationell makersamling 
5. Workshop  Drakar och återvinningskonst 
6. Workshop  Arduino (2 tillfällen). 
7. Workshop  Papperskonstruktioner 
8. Medlemsmöten 10st. 

 

Föreningens ekonomi 
Under 2015 har föreningens ekonomi i huvudsak bestått av medlemsintäkter och fasta utgifter 
för bankkonto samt material till workshops. Dessutom har föreningen fått ekonomiskt stöd av 
kommunen på ett belopp av 6600 kr som lokalhyra. 
Räkenskapsåret 2015 avslutar med ett överskott av 4567,90 kr. En detaljerad ekonomisk 
berättelse inkl. resultaträkning och balansräkning finns som eget dokument. 

Slutord 
Styrelsen är nöjd över det arbete som skett under 2015, särskilt att föreningens ekonomi kommit 
igång med betalande medlemmar, de aktiviteter som genomförts trots begränsade medel och 
att mängden intresserade i olika forum nästan fördubblats. Styrelsen är dock inte nöjd med att 
ingen lämplig lokal hittats under 2015 och kommer intensifiera sitt arbete med att hitta en 
lämplig lokal under 2016. Framförallt då det blir allt tydligare att detta är ett hinder för 



föreningens utveckling. Styrelsen tror också att en lokal kommer innebära att ett bredare 
engagemang från medlemmarna möjliggörs. 


